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Nu het erop aankomt
Corona-special gemeente Steenbergen 

NIEUW-VOSSEMEER – Zijn 
leven hing aan een zij-
den draadje. Maandenlang 
leefden de vrouw, kinde-
ren en kleinkinderen van 
Adrie Hommel tussen hoop 
en vrees. ,,Het is een won-
der dat ik er nog ben”, ver-
telt de bij velen bekende 
Nieuw-Vossemeerder, die 
wel duizend kaarten heeft 
ontvangen vanuit heel de 
gemeenschap. 

,,Laat mijn verhaal als-
jeblieft duidelijk maken 
waarom we ons allemaal 
aan de coronaregels moe-
ten houden, wat de over-
grote meerderheid vol-
gens mij ook doet. Dit is zó 
ontzettend ingrijpend, dat 
wens je niemand.”

Woorden schieten Adrie bijna te-
kort om te benadrukken hoezeer 
de grote belangstelling op prijs 
wordt gesteld in huize Hommel. 
“Ik vind dat tekenend voor deze 
samenleving. Het is goed om te 
weten dat we in een gemeente 
wonen waar de menselijke maat 
nog altijd telt. Bij de herindeling 
van Nieuw-Vossemeer met Steen-
bergen en Dinteloord was ik eer-
lijk gezegd best een beetje bang 
dat we dát kwijt zouden raken�, al-
dus de man die maar liefst 22 jaar 
wethouder was in �zijn� dorp en 
zijn sporen ook ruimschoots heeft 
verdiend in het verenigingsleven.

Grote zorgen
Hij weet nog dat op 23 maart de 
ziekenwagen aan kwam rijden. 
Wat er vervolgens tot half juni al-
lemaal met hem is gebeurd, heeft 
hij slechts van horen zeggen. 
Naarmate zijn kunstmatige coma 

steeds langer begon te duren, 
groeide in zijn omgeving de zor-
gen. Zou Adrie dit wel overleven 
en zo ja hoe? Toen hij uiteindelijk 
bij zijn positieven kwam, kon hij 
z’n hand nog niet eens optillen en 
lag hij aan alle mogelijke slangen 
en apparaten op de IC.

Kantje boord
,,Ik dacht een gewone griep onder 
de leden te hebben, meer niet,” 
blikt hij terug. In plaats daarvan 
werd Adrie dus zwaar getroffen 
door het coronavirus, dat aller-
lei vitale functies van het lichaam 
kan aantasten. In zijn geval betrof 
dit vooral de longen en de stem-
banden. ,,Ik heb de foto’s van mijn 
longen later gezien, die waren be-
hoorlijk aangetast. Maar nu niet 
meer. Het herstel van mijn stem-
banden gaat langzaam. Eerst kon 

ik helemaal niet praten of slik-
ken.” Tot overmaat van ramp 
kreeg hij er een zware longontste-
king bovenop, waardoor hij nog-
maals kantje boord kwam te lig-
gen. 

Goede conditie
Hoewel nog deels afhankelijk van 
sondevoeding, staan inmiddels 
ook weer een kleingesneden bo-
terham met smeerkaas en gepu-
reerd avondeten op het menu, en 
mag het water al aangelengd wor-
den met een beetje siroop… Niet 
zo vreemd dus dat hij twee weken 
geleden, na bijna zeven maanden, 
aanmerkelijk lichter thuis kwam. 
Van de twintig kilo die hij verloor, 
zitten er nu vijf weer aan. ,,Ik ben 
verder niet echt moe of kortade-
mig. Ik loop elke dag een rondje 
door het dorp, met m’n rollator, en 

denk sowieso dat mijn goede con-
ditie me geholpen heeft hier door-
heen te komen.  Normaal gespro-
ken wandelde ik dagelijks zo’n 
tien tot vijftien kilometer.”

Fantastisch geholpen
Hem valt de twijfelachtige eer te 
beurt om het langst van alle Ne-
derlanders met corona in het zie-
kenhuis te hebben gelegen, mees-
tentijds in het Bravisziekenhuis in 
Bergen op Zoom, waar hij zowat 
een beroemdheid werd. ,,Ik wil de 
gelegenheid graag benutten om 
onze grote dank uit te spreken aan 
alle artsen en het verplegend per-
soneel. Ondanks de enorme druk 
waaronder zij in deze crisis staan, 
hebben zij ons werkelijk fantas-
tisch geholpen. En nog, want let 
wel: ik ben nog niet de oude, nog 
niet genezen. Dat blijkt wel uit de 

grote hoeveelheid revalidatieaf-
spraken in m’n agenda met de er-
gotherapeut, fysiotherapeut, log-
opedist, diëtist en KNO-arts.�

Lijdend voorwerp
,,Maar ik ben ontzettend blij dat 
ik al zover gekomen ben. Voor-
al ook dankzij de behandeling bij 
Rijndam Revalidatie in Rotterdam 
ben ik de laatste tijd met sprongen 
vooruitgegaan.”
Naast hem op de bank zit zijn ge-
liefde Nell, die haar echtgenoot 
vrijwel dagelijks heeft bezocht. 
,,Gelukkig hebben Nell en de kin-
deren geen coronaklachten ge-
had, maar ik vind het verschrikke-
lijk wat het thuisfront heeft moe-
ten doorstaan terwijl ik zogezegd 
– zonder me ergens van bewust te 
zijn – het lijdend voorwerp was.” 

Verjaardag
Het eerste echte lichtpuntje in een 
lange, donkere periode van onze-
kerheid, was de viering van Adrie’s 
77ste verjaardag. ,,Daarvoor heb-
ben ze in het Bravisziekenhuis een 
speciale kamer ingericht, zodat 
we onze drie kinderen met hun 
gezinnen om de beurt konden 
ontvangen. Echt geweldig die me-
dewerking. En onze buren had-
den in het geheim een kaarten-
actie geïnitieerd�, klinkt het nog-
maals met veel dankbaarheid in 
zijn nog wel wat breekbare, maar 
vertrouwde stem.
Het duurt ook niet lang, of Adrie 
zit als vanouds op z’n praatstoel 
tijdens een bezoekje van burge-
meester Ruud van den Belt aan de 
onverminderd maatschappelijk 
betrokken Vossemeerder. Er kan 
en mag weer gelachen worden, 
in het vertrouwen dat Adrie’s her-
stel zich de komende tijd verder 
zal voortzetten. Dat geeft de bur-
ger moed. 

Foto:  Het waren heftige tij-
den voor Adrie en Nell Hommel. 
Woensdag kregen zij burgemees-
ter Van den Belt op visite, die de 
afgelopen zeven maanden erg 
met hen meeleefde.

 Adrie Hommel is dankbaar voor alle goede zorgen en belangstelling

‘Het is een wonder dat ik er nog ben’

Blijf betrokken en 
solidair met elkaar

Beste inwoners,

Ook onze gemeente blijft helaas niet gevrijwaard van de sterk stij-
gende besmettingsaantallen met het Covid-19 virus. Onze regio valt 
inmiddels in de hoogste categorie ’zeer ernstig’. De hygiëneregels en 

 veiligheidsvoorschriften zijn genoegzaam bekend. Om nog  erger 
te voorkomen, zullen we boven alles solidair moeten zijn. Elkaar 
 steunen op alle fronten en vertrouwen houden, zodat de coronacrisis 
geen kans krijgt om onze hechte samenleving te ontwrichten. Ik hoop 
van harte dat deze Corona-special hieraan een bijdrage mag leveren. 

Met dank voor uw betrokkenheid, wens ik u alle goeds.

Uw burgemeester,
Ruud van den Belt
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(Door Dasja Abresch)

STEENBERGEN – Met een porte-
feuille waarin Volksgezondheid, Fi-
nanciën en Sociaal Domein domi-
neren, overdrijft wethouder Koos 
Krook niet wanneer hij beweert 
dat corona zijn dagelijkse agenda 
beheerst. Nu de tweede golf lang-
zaam naar een hoogtepunt toe-
werkt, kan de bestuurder alleen 
maar hopen dat de effecten op ge-
zondheid en economie meevallen. 
“Dat hebben we voor een groot 
deel zelf in de hand,” aldus een 
stellige wethouder.

Krook kijkt naar eigen zeggen 
“met verbazing” wat er de afgelo-
pen weken in de samenleving ge-
beurt: “Het lijkt wel of mensen er 
een sport van maken om een ei-
gen invulling aan de regels te ge-
ven en daar dan ook nog heel trots 

op te zijn. Ik begrijp dat wanneer 
je jong bent en je weet dat het vi-
rus voor jou niet zo risicovol is, je 
moeite hebt met alle beperkingen 
die opgelegd worden. Maar denk 
dan aan je ouders of aan je groot-
ouders. We moeten solidair zijn 
met elkaar en daarom rekening 
houden met de ander. Draag een 
mondkapje, voorkom grote groe-
pen.”

Volhouden!
Het zoeken naar de mazen in de 
wet, kan volgens Krook desastreu-
ze gevolgen hebben. “We doen het 
met z’n allen. En daarmee bedoel 
ik wanneer het beter gaat, maar 
ook, zoals nu, wanneer het slech-
ter gaat. Tegen de mensen die de 
regels niet naleven, maar omzei-
len, wil ik zeggen. Als je zo door-
gaat, wordt het echt nog veel erger 
dan het nu is.”
 ‘Volhouden!’, is het enige credo 

dat volgens hem van toepassing 
mag zijn. “Ik denk dat de snel-
testen die in ontwikkeling zijn de 
beste kans geven om weer naar 
een enigszins normale samenle-
ving terug te kunnen. Die hebben 
we nog niet en dus moeten we ons 
aan de regels blijven houden.” 

Solidariteit is nodig
Ondanks de tegenvallende berich-
ten van de afgelopen weken, kijkt 
de wethouder terug op maanden 
waarin ook veel moois te ontdek-
ken viel. “Vooral in de dorpen za-
gen we de mooiste initiatieven 
ontstaan. We gingen weer echt iets 
betekenen voor een ander. Die so-
lidariteit zullen we nodig hebben, 
want het wordt nog niet gemakke-
lijker. Een grotere groep mensen 
wordt werkloos. Het aantal schei-
dingen neemt toe. Als overheid 
kunnen we voorzieningen treffen 
om mensen te helpen die in een 
kwetsbare positie komen. Ik hoop 
echt dat mensen die het niet zelf 
redden, aankloppen bij Vraagwij-
zer. Of dat anderen dat voor hen 
doen. Wij kunnen deze mensen 
helpen, maar hun netwerk kan er 
ook voor zorgen dat zij ons weten 
te vinden.”

Wethouder Koos Krook benadrukt: 

“Wees solidair met 
elkaar, houd rekening 

met de ander”

Theo van Es (VVD) : Niemand kan de 
toekomst voorspellen, maar als ieder-
een zich goed gedraagt is ook deze fase 
goed door te komen. De coronatijd 
biedt ook meer kansen voor innovatie, 
dus uiteindelijk komen we hier allemaal 
beter uit. 

Jan Veraart (Gewoon Lokaal!): Het is 
wachten op betere tijden en het is be-
langrijk om de maatregelen goed te vol-
gen. Voor mensen die het nu moeilijk 
hebben, is de hoop en vertrouwen dat 
het steunpakket hen goed weet te berei-
ken. Schroom niet om je naasten te be-
naderen en kijk naar elkaar om.

Ger de Neve (Volkspartij): We strijden 
tegen een onzichtbare vijand en dit 
moeten we bloedserieus nemen. Deze 
strijd kan alleen gevoerd worden als we 
ons aan de maatregelen houden. Dit 
vraagt discipline van iedereen.

Joop Stoeldraijer (PvdA): Het is akelig 
dat er vooral gekeken wordt naar de co-
ronaboetes. Iedereen beseft dat het an-
dere tijden zijn en iedereen wil van het 
virus af. Het is treurig dat er veel men-
sen nu in isolement zijn. Zoek eenzame 
mensen op en ga het gesprek aan.

Gerda van Caam (Gewoon Lokaal!): Na 
de eerste fase weten we beter hoe we 
met het virus om moeten gaan; houd af-
stand en zet een mondkapje op. In deze 
fase is het belangrijk om rekening met 
elkaar te houden en kijk naar elkaar om. 
Voorkom dat mensen eenzaam worden.

Jos Verbeek (VVD): Door corona is het vooral belang-
rijk om te voorkomen dat er geen groepen tussen wal 
en schip vallen en als bestuur moeten er keuzes ge-
maakt worden. Veel mensen zijn zich doordrongen van 
de feiten en het is bewonderenswaardig dat veel men-
sen zich goed houden aan de regels. Voor de komende 
tijd kijk vooral wat er goed gaat en kan en kom met el-
kaar in contact, binnen de grenzen.

Corona kent geen politieke kleur, zo blijkt uit de reacties van de (burger)raadsleden van de gemeente Steenbergen. Binnen de 
geldende beperkingen moeten we vooral naar elkaar om blijven kijken en volhouden, luidt hun boodschap.

Raadsleden positief over manier waarop onze samenleving met coronacrisis omgaat

‘Hou het leven gaande en blijf geloven in een goede afloop’
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(Door Dasja Abresch)

STEENBERGEN – Zwangerschap 
wordt ook wel eens ‘een gezon-
de ziekte’ genoemd. Toch is dat 
niet voor iedere vrouw het geval. 
Neem bijvoorbeeld de Steenberg-
se Debby Adriaansen-Hopmans 
(29). Zij is vijf maanden zwanger 
van haar derde kindje. Voor haar 
vormt een zwangerschap wel de-
gelijk een groot risico voor haar 
gezondheid, ook al is dat een be-
wuste keuze. Debby heeft Cystic 
Fibrosis, taaislijmziekte. De medi-
catie die zij dagelijks gebruikt om 
de levensbedreigende ziekte on-
der controle te houden, gaat niet 
samen met zwanger zijn. En dus 
stopte Debby negen maanden ge-
leden met haar medicijnen. Een ri-
sico want een gewone verkoud-
heid kan voor CF-patiënten al gro-
te gevolgen hebben. Laat staan 
wat het corona-virus aan kan rich-
ten. 

Debby Adriaansen en haar man 
Sven Hopmans hebben al twee ge-
zonde zoons. Levy van 9 en Devin 
van 7. Drie jaar geleden kwam er 
een nieuw, revolutionair medicijn 
op de markt. Een geschenk uit de 
hemel voor CF-patiënten. ”Ik heb 
me nog nooit zo goed gevoeld,” 
vertelt Debby. Dat geldt ook voor 
haar broer Jordy die dezelfde ge-
netische ziekte heeft. “Zijn longin-
houd is onlangs getest en die was 
groter dan ooit.” 

Droom opgeven
Helaas zit er ook een schaduw-
zijde aan het geneesmiddel in 
de vorm van fikse bijwerkingen. 
Vrouwelijke patiënten die een 
kinderwens hebben, moeten zelfs 
vier maanden medicijnvrij zijn 
voor zij überhaupt zwanger mo-

gen worden. Debby en Sven be-
sloten de stap toch stap te wagen. 
Aan het eind van de termijn van 
vier maanden was er inmiddels 
een andere wereld ontstaan. Co-
vid-19 had zijn intrede gedaan en 
Debby had zich teruggetrokken in 
volledige isolatie. Het gemis van 
de medicijnen wreekte zich: “Het 
ging helemaal niet goed met mijn 
gezondheid. We besloten om de 
droom op te geven en onze ze-
geningen te tellen met onze twee 
gezonde jongens.” Het lot dacht 
daar klaarblijkelijk anders over 
want op het moment dat Debby 
hierover contact opnam met haar 
arts, wees een zwangerschapstest 
uit dat baby nummer 3 zich al had 
aangediend.

Paniek
Terwijl heel Nederland reikhal-
zend uitkijkt naar het moment dat 

er weer ‘normaal’ geleefd kan wor-
den, heeft Debby andere prioritei-
ten. “In de eerste plaats natuurlijk 
dat ik een gezond kindje krijg. En 
daarna dat ik weer aan de medicij-
nen mag. Sinds ik ze niet meer ge-
bruik, realiseer ik me pas hoeveel 
baat ik er bij had. Er waren minder 
prettige bijwerkingen, maar ik had 
toen niet door hoeveel energie ik 
er van kreeg.”

De angst om corona te krijgen, 
hangt al maanden als een donke-
re wolk boven haar hoofd. “Ik ben 
erg aan het sukkelen met mijn ge-
zondheid en ik merk dat mij dat 
banger maakt dan bij de vorige 
zwangerschappen. Wanneer ik me 
niet helemaal lekker voel, is het 
gelijk paniek. Als ik corona krijg, 
word ik volgestopt met medicij-
nen en dat is natuurlijk niet goed 
voor de baby.”

Hier gaan we aan dood
Inmiddels is duidelijk dat het co-
ronavirus niet persé fataal is voor 
de CF-patiënt. ”In het begin dach-
ten we allemaal: hier gaan we aan 
dood. Inmiddels weten we dat de-
genen die het krijgen opgenomen 
moeten worden, maar dat we er 
met antibiotica wel bovenop kun-
nen komen. Het is natuurlijk van 
invloed op onze weerstand die 
toch al slecht is. Krijgen we er een 
andere infectie bij, dan wordt het 
echt gevaarlijk.” 

‘Dat is niet slim’
Om die reden is Debby in de af-
gelopen negen maanden groten-
deels uit het straatbeeld verdwe-
nen. Ook de jongens hebben een 
groot deel van die tijd thuis bij 
moeder doorgebracht. “Ik voel 
me er wel eens schuldig over dat 

mijn ziekte zoveel beperkingen 
voor hen geeft. Ik weet wel dat ik 
er niets aan kan doen of veran-
deren, maar uiteindelijk doet ie-
dereen het allemaal wel voor mij. 
De jongens zien dat helemaal niet 
zo. Wanneer ik twijfel of we mis-
schien toch naar die binnenspeel-
tuin moeten gaan, zeggen de jon-
gens al ‘Nee mama. Dat is niet 
slim’. Ze vinden het ook onbegrij-
pelijk wanneer kinderen die ver-
kouden zijn toch buiten gaan spe-
len. Ik probeer dat gevoel wel een 
beetje te temperen, maar het zit 
diep in ze.”

Houd je aan de regels
Dat Nederland inmiddels in een 
tweede coronagolf zit, verbaast 
de Steenbergse niets. “Ik zag al die 
mensen van de zomer naar het 
buitenland vertrekken en ik wist 
al dat het weer erg zou worden. Ik 
ben wel blij dat mensen nu alle-
maal mondkapjes op hebben.”
Dat juist die mondkapjes en an-
dere coronamaatregelen onder-
werp van discussie zijn, daar 
houdt Debby zich niet mee bezig. 
“Ik sluit me daar zelfs bewust voor 
af,” verklaart zij stellig. “Ik wil het 
gewoon niet weten. Ik zou me al-
leen maar kwaad maken. Houd je 
aan de regels, anders komen we er 
niet uit. Ik zie zoveel laksheid ter-
wijl de IC’s vollopen; ik kan er met 
mijn verstand niet bij. De mensen 
om mij heen zijn gelukkig enorm 
begripvol. Ik wou dat de rest van 
de wereld dat ook een beetje meer 
was.”

Foto: Devin, Levy en Debby zijn 
vaak op elkaar aangewezen tij-
dens deze coronacrisis. Samen 
maken ze er het beste van on-
danks de moeilijke omstandig-
heden.

Debby Adriaansen-Hopmans heeft taaislijmziekte én is zwanger
“Wanneer ik me niet helemaal lekker voel, is het gelijk paniek”

Jurgen Huijbregts (CDA): Voor de hore-
ca en vrijwilligersverenigingen betekent 
deze tijd een periode van stilte. Er kan 
nu veel niet meer, maar er moet vooral 
gekeken worden naar wat wel kan. Dit 
biedt ook kansen om creatief te zijn, 
toch contact te houden en mensen te 
betrekken.

Boy Sluiters (Volkspartij): Voor jongeren hakt deze peri-
ode er zwaar in. Binnen de maatregelen zijn er voor hen 
geen alternatieven. Je zoekt dan toch naar mogelijkhe-
den om binnen de regels contact met elkaar te hebben 
en vooral ook wat er binnen de maatregelen nog wel kan.

Ad Theuns (D66): Onzekerheid knaagt 
over hoe het virus zich ontwikkelt en het 
liefste zou je morgen een wondermiddel 
willen hebben. Relativeren is nu het be-
langrijkste, blijf positief en kijk vooral 
vooruit. Maak plannen, trek eropuit en 
geniet van de dingen waar je anders niet 
aan toe zou komen.

Mitchell Rijshouwer (Gewoon Lokaal!): De 
eerste lockdown was pittig. We zijn nu wel 
beter voorbereid op wat er kan en mag en 
je wordt ook creatiever. Belangrijk is het om 
positief te blijven, om naar anderen om te 
kijken en om je aan de regels te houden. Des 
te eerder zijn we er vanaf.

Nadir Baali (PvdA): Je ervaart een machteloosheid tegenover corona, 
maar gezamenlijk is snel een noodfonds ingesteld en er zijn nu mond-
kapjes gratis beschikbaar voor minima. Uiteraard zijn er persoonlijke te-
leurstellingen, maar we houden het samen vol voor de mensen die al vóór 
corona in een lastige financiële of gezondheidssituatie zaten en nu in het 
nauw komen. 
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Tim Huisman (D66): Het nieuwe nor-
maal went en het is belangrijk om je aan 
de regels te houden. Het virus is geen 
Russisch roulette. Het is positief dat er 
meer ruimte is voor innovaties en dat 
daardoor veel nog steeds door kan gaan 
en je contact met anderen kan hebben. 
Dus houd vol en zoek elkaar op (op an-
derhalve meter afstand).

Nicky Broos (VVD): Blijf positief-kri-
tisch en besef dat binnen de richtlijnen 
veel mogelijk is, dus geniet extra van 
nog wel kan. De mogelijke schade van 
corona is groot voor mensen, dus blijf 
naar buiten gaan, spreek elkaar aan en 
zoek elkaar op. Hou het leven gaande.

Dennis van Agtmaal (Gewoon Lokaal!): 
We wisten dat deze golf eraan kwam en 
het is positief dat veel mensen de maat-
regelen serieus oppakken. De uitdaging 
is om creatief met de beperkte ruimte 
om te gaan en contact te hebben binnen 
de mogelijkheden. Alles went uiteinde-
lijk, besef dat het tijdelijk is en blijf posi-
tief vooruit kijken.

Loes Baselier (D66): Corona voelt niet 
direct als een gevaar en je moet niet 
bang zijn, maar houd je wel aan de 
maatregelen. Voor veel mensen is dit nu 
een moeilijke periode, dus blijf elkaar 
wel opzoeken en blijf geloven in een 
goede afloop. Er komt heus wel een be-
tere tijd.

Caroline Bolluijt-Nijpjes (CDA): Deze 
periode leent zich uitstekend om te ge-
nieten van de rust en te genieten van de 
dingen die wel kunnen. Ga erop uit, leg 
contacten met mensen, kijk niet alleen 
naar wat er niet, maar vooral naar wat 
er nog wel kan.

Maurice Remery (Gewoon Lokaal!): Door de corona-
maatregelen is voor veel mensen het levensritme ver-
anderd. Je moet bewust omgaan met de beperkingen 
die er zijn, al valt dit voor sommige mensen zwaar. Zoek 
contact via de mogelijkheden die er zijn en ga naar bui-
ten. Onze gemeente leent zich daar uitstekend voor.

( door Peter Vermeulen )

STEENBERGEN – “Ik ben allereerst 
heel blij dat de scholen nog open 
blijven en dat er slechts sprake is 
van een gedeeltelijke lockdown. 
Hierdoor kunnen de jongeren el-
kaar nog steeds blijven ontmoeten 
en dat is belangrijk”, vertelt wet-
houder Esther Prent desgevraagd. 
En niet alleen jongeren, ook oude-
ren kunnen elkaar in kleine gezel-
schappen nog steeds blijven zien. 
“Heel belangrijk is het daarbij dan 
wel dat we allemaal de richtlij-
nen opvolgen. Die zijn er niet voor 

niets, maar om uitbreiding van 
de besmetting zoveel mogelijk te 
voorkomen”.

Ze heeft een tip om het toch nog 
leuk te houden. “Kijk eens wat 
meer om je heen. En stap ook eens 
uit jouw comfort zone. Doe je da-
gelijkse activiteiten bewuster dan 
je gewend bent. Wijzelf stapten als 
gezin nu al meer op de fiets en zijn 
dan ‘toerist’ in eigen gebied. We 
bezoeken hier in de buurt plekjes, 
waar we normaal aan voorbij rij-
den en dat is echt leuk. En als je 

bij minder weer binnen moet blij-
ven, dan kan je bijvoorbeeld extra 
aandacht besteden aan koken en 
iets lekkers bakken. Of spelletjes 
doen. Wij verzinnen nu met ons 
gezin een leuke quiz en beleven 
daar veel plezier aan”.

Beperkingen
“Het is natuurlijk heel jammer dat 
de horeca gesloten is. We kunnen 
nu niet gezellig met elkaar afspre-
ken om gezamenlijk ergens kof-
fie te gaan drinken of een hapje 
te eten. Ook het dragen van een 
mondkapje is niet leuk, maar het 
doel daarbij is echter helder. Het 
aantal besmettingen moet echt 
terug! Daar moeten we met z’n al-
len voor gaan. En als we creatief 
met de beperkingen omgaan, is er 
nog steeds veel mogelijk”.

Wethouder Esther Prent: 
“Ondanks beperkingen is 
er nog best veel mogelijk”

( door Peter Vermeulen )

WELBERG – Maja Delhez is ver-
pleegkundige in het Bravis zie-
kenhuis. “Ik werk op de neuro-
logie, maar we worden nu ook 
vaak ingezet op de longafdeling. 
Dat heet bij ons de ‘cohortaf-
deling’, die is speciaal ingericht 
voor coronapatiënten.

“Ik ben niet bang, wel heel voor-
zichtig. Ik houd er zeker reke-
ning mee in de privésfeer. En op 
mijn werk helemaal. We zijn al-
tijd al bezig met hygiëne, maar 
zijn nu extra gedrild. Daar-
naast houden we de afstand 
van elkaar goed in het oog”. 
Ze heeft al heel wat coronazieken 
gezien en meegemaakt. “Al lijkt 

het nu of de ziekte wat milder is 
dan in de eerste maanden”.

Afhaalmaaltijden
“Voor alle regels heb ik zeker be-
grip. We moeten er immers met 
zijn allen aan werken. Ik vind het 
bijzonder zonde voor de horeca. 
Die krijgt onze steun, we bestellen 
afhaal maaltijden”.

Bewustmaken
“Onze kinderen – we hebben er 
twee – maak ik bewust van de ge-
varen van corona. Bij onze 12-ja-
rige gaat dat gemakkelijker, maar 
beide geven we mee dat ze heel 
alert moeten zijn”.

Masja Delhez: “De ziekte bij 
de patiënten is nu wel wat 
milder dan in het begin”
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Kees Gommeren (VVD): Volg de maat-
regelen op, des te sneller is het voorbij. 
Het is mooi te zien dat er veelal begrip 
is voor wat er nu gedaan wordt en men-
sen snappen dat het nodig is. Let vooral 
goed op jezelf en stel je open voor an-
deren.

Michel Lambers (Volkspartij): We wa-
ren voorbereid, maar je kan niet genoeg 
doen om dit virus tegen te houden. Zoek 
elkaar op, op manieren die nu nog wel 
kunnen. Alleen als samenleving komen 
we hier door.

Ad van Elzakker (Volkspartij): Blijf ook 
nu elkaar helpen en sta open voor ande-
ren. Blijf positief en blijf je gezond ver-
stand gebruiken. Het gaat erom dat we 
samen het virus de kop indrukken.

Jeroen Weerdenburg (CDA): We moe-
ten met z’n allen vooruitkijken. Voor-
kom dat contacten afstandelijker wor-
den, stel jezelf open voor anderen en 
neem zelf contact op. Uiteindelijk moe-
ten wij dit samen doen.

Edwin Maas (Gewoon Lokaal!): Vanuit 
de gemeenschap ontstaan mooie initi-
atieven om toch contact met elkaar te 
hebben. Ga niet bij de pakken neerzit-
ten, maar kijk wat er kan binnen de ka-
ders. 

Ed Hobo (Volkspartij): We moeten zo snel mogelijk van 
dit virus af en dat kan alleen door je aan de regels te 
houden. Denk ook aan anderen en de bestrijding van 
dit virus is een gezamenlijke verantwoordelijkheid.

( door Peter Vermeulen )

STEENBERGEN – Een ordehandha-
ver heeft het in deze tijd niet ge-
makkelijk. Helemaal niet als hij of 
zij de zaken verkeerd aanpakt. En 
er zijn regelmatig inwoners met 
een kort lontje. “Al is 95 procent 
van de mensen van goede wil. 
Slechts een kleine groep weet zich 
niet goed te gedragen. Dan krijgen 
de BOA’s heel wat naar hun hoofd. 
Dat is heel vervelend maar hoort 
ook een beetje bij de hedendaagse 
mentaliteit. Daarmee wil ik het be-
slist niet goed praten”, relativeert 
Jürgen Peijs. Hij is adviseur Open-
bare Orde en Veiligheid (AOV’er bij 
de gemeente Steenbergen.

In deze functie stuurt hij sinds be-
gin dit jaar vier BOA’s en de toe-
zichthouders van de gemeente 
aan. Zelf draait hij ook volle bak 
mee in dit team, om nauw contact 
met de samenleving te behouden. 
“Wij willen een stap naar voren 
zetten en bewoners en onderne-
mers helpen. De eerste groep is 
veel thuis en hoort en merkt ver-
volgens veel van de omgeving. Dat 
zorgt voor irritaties. De onderne-
mers op hun beurt hebben te ma-
ken met veel regelgeving rond co-
rona. Dat vraagt veel van hen. Het 
is onze taak om irritaties weg te 
halen en er voor te zorgen dat de 
regelgeving correct wordt nage-
leefd. Dat vergt tact en betekent 
dat we goed in gesprek moeten 

treden”, aldus Peijs. “Bij de eerste 
golf was het nieuw voor ons, het 
overkwam ons. Nu weten we be-
ter hoe we zaken het beste kun-
nen aanpakken. We weten elkaar 
nu ook goed te vinden”.

Fouten worden uitgelicht
“Wanneer het een keer niet goed 

gaat, worden onze fouten danig 
uitgelicht. Maar er gaat ook veel 
goed. We mogen hartstikke trots 
zijn op iedereen die in de frontli-
nie staat. We moeten het als men-
sen samen doen, elkaar helpen en 
ons houden aan de regels. Ik zeg 
daarbij: doe je het niet voor je-
zelf, doe het dan voor jouw naas-
ten. Want de bedoeling is om het 

coronavirus in te dammen en er 
voor te zorgen dat mensen niet 
besmet raken”.

De jeugd heeft het moei-
lijk
Jürgen Peijs geeft aan dat de BOA’s 
in eerste instantie in gesprek wil-
len gaan om zo problemen op te 
lossen. Alleen bij excessen wordt 
duidelijk opgetreden. In veel an-
dere situaties helpt vaak het ge-
sprek. Er is bij Peijs ook begrip. 
“De jeugd heeft moeite. Dat is 
niet verwonderlijk, ze merken al 
maanden de beperkingen. Ze we-
ten net als wij allemaal ook niet 
hoelang deze situatie blijft du-
ren. We hopen dat er snel een eind 
aankomt. In de tussentijd moeten 
we ons bewust blijven van de ri-
sico’s en er alles aan doen om het 
aantal besmettingen zo laag mo-
gelijk zien te krijgen. Dat is het 
doel van alle regelgeving”.

AOV’er Jürgen Peijs:
“Covid maakt emotioneel 
heel veel los bij mensen”

Foto: rechts op de foto Jürgen Peijs

( door Peter Vermeulen )

DINTELOORD – “Ik maak me vooral 
zorgen over alle ouderen. En vind 
dit alles heel sneu. Zelf hoop ik 
geen corona te krijgen en zie hoe 
de hele wereld plat ligt. We moe-
ten erg op elkaar letten”.

“Ik let ook op wat ik doe. En ga al-
leen voor de hoognodige bood-
schappen erop uit. Dan loop ik 
met een boogje om mensen heen. 
En in de winkels draag ik altijd 
een mondkapje. Wel maak ik met 
ons kind regelmatig een wande-
ling, op een manier dat we weinig 
mensen tegenkomen. We hebben 
natuurlijk frisse lucht nodig”.

Verveling
Cherissa Alleblas heeft ook mede-
lijden met de jongeren. “Die heb-
ben al maanden te maken met 
veel verveling. Overigens vind ik 
het ook heel triest voor alle oude-
ren in de tehuizen. Daar wonen 
nog steeds mensen die geen be-
zoek krijgen. Dat is heel sneu”.
Ze denkt dat corona wellicht een 
reactie is op hoe wij mensen met 
het milieu omgaan. “Misschien is 
het wel een reactie van de natuur. 
We zorgen daar slecht voor. We 
moeten als mensen veel bewuster 
worden”.

Cherissa Alleblas: 
“De maatregelen begrijp ik, 
waar mogelijk pas ik ze toe”
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(Door Dasja Abresch)

STEENBERGEN – Het volhouden 
van de coronamaatregelen valt 
voor niemand mee, maar voor 
jongeren is het wel extra moei-
lijk. Ze bruisen van energie en 
ontdekkingsdrift in een wereld 
waar niets te beleven valt en ze 
amper wat mogen. Als ze al coro-
na krijgen, dan is het over het al-
gemeen in een milde variant. Het 
is niet vreemd dat nut en nood-
zaak van alle beperkende maat-
regelen niet helemaal duidelijk 
zijn voor deze leeftijdsgroep. De 
jongerenwerkers van Steenber-
gen zetten al maandenlang ie-
der denkbaar middel in om de 
jeugd te bereiken, te infomeren 
en vooral om naar ze te luisteren. 

”Als jongerenwerker merk ik dat 
de jongeren letterlijk corona-moe 
zijn,” vertelt Jessy van Hooydonck, 
één van de vier Steenbergse jon-
gerenwerkers. “Ze zijn bang dat 
straks ook de scholen dicht moe-
ten en ze weer iedere dag thuis 
uren achter een scherm moeten 
zitten.” 

Voor veel jongeren geldt volgens 
haar dat er onduidelijkheid en 
vooral verwarring is over de re-
gels.  “Waarom mag ik tijdens mijn 
werk wel met meerdere mensen 
om mij heen zijn en thuis niet? 
Er zijn veel vragen en die vragen 
roepen afweer op. Alle berichten 
op social media helpen daar niet 
aan.” 

Praten mét jongeren
De afgelopen maanden heb-
ben de jongerenwerkers er alles 
aan gedaan om in contact te blij-
ven met de jongeren en te sturen 
op hun behoeftes en vragen. Dat 
gaat van het geven van tips tegen 
verveling tot het organiseren van 
online activiteiten en het houden 
van privégesprekken. ”Het aller-
belangrijkste dat we als samenle-
ving kunnen doen, is praten mét 
de jongeren en niet óver ze. Maar 
dan wel op een manier die aan-
sluit bij hun denk- en handelswij-
ze.”

‘Arts des vaderlands’ Diederik 
Gommers heeft die boodschap 
begrepen na de inmiddels be-
roemde Op1-uitzending waarin 
hij vlogger Famke Louise trof. In 
plaats van aan te sluiten bij het 
landelijke gevoel van minachting, 
nodigde hij haar uit voor een goed 
gesprek. Hij opende een Insta-
gram-account en ging deze week 
zelfs online het gesprek aan met 
alle jongeren. “Onze taak als jon-
gerenwerkers is onder meer om 
de jeugd te wijzen op die moge-
lijkheid om goede informatie te 
krijgen,” aldus Van Hooydonck.

Mag dat?
Voor de komende weken staat er 
een reeks aan projecten klaar om 
de Steenbergse jeugd bij de strijd 
tegen het virus te betrekken. “We 
gaan een rap maken die aansluit 
bij de landelijke campagne ‘Daar 
doe ik het voor’.  De tekst maken 
de jongeren zelf.” Ook gaat bin-
nenkort de lokale campagne ‘Mag 
dat?’ van start. “Hiermee willen 
we meer duidelijkheid creëren 
over maatregelen voor jongeren. 
En hen bewuster maken van het 
belang ervan. Ook voor henzelf.� 

Het komt dichtbij
Een andere belangrijk middel is 
om jongeren met elkaar in ge-
sprek te krijgen. “Zodoende be-
smetten ze elkaar op positieve 
wijze met nut en noodzaak van de 
maatregelen.” Met het toenemen 
van het aantal besmettingen gaat 
dat iets gemakkelijker, zo merkt 
Van Hooydonck. “Bijna iedereen 
heeft wel iemand in de omgeving 
die positief is getest. Of dat nu een 
vriend is of een familielid of een 
leraar. Het komt dichtbij en dat 
zien jongeren ook wel. We spelen 
daarop in met vragen die de be-
wustwording activeren.”

Balans vinden
Volgens haar zitten jongeren die 
net van de basisschool afkomen 
in een lastig parket.“ Met name de 
13-jarigen hebben het lastig om-
dat hun vrienden die nog 12 zijn 
veel meer vrijheden hebben. Maar 
over het algemeen geldt wel dat de 
jongeren het moeilijk hebben. Ze 
zijn aan het ontdekken, vormen 
een eigen mening en zoeken de 
grens. Dat hoort gewoon bij de 
ontwikkeling. Het is voor volwas-
senen de kunst om daarbij aan 
te sluiten  en de balans te vinden 
tussen luisteren en informatie ge-
ven.”

Foto: Het team van jongerenwerk 
Steenbergen:  Iris de Korte, Jessy 
van Hooydonck, Sieb van Zant-
vliet en Dagmar Meyvis. Zij zijn 
bereikbaar via jongerenwerk.
stb@wijzijntraversegroep.nl en 
via social media.

Jongerenwerk Steenbergen strijdt tegen corona-moeheid onder de jeugd

Het valt niet mee om jong te zijn tijdens een pandemie

( door Peter Vermeulen )

KRUISLAND – “Hoe de situatie in 
de lokale horeca is? Het is droe-
vig. De gedwongen sluiting raakt 
ons allemaal hard. Gelukkig is er 
een goed contact met de gemeen-
te Steenbergen. We hebben in ons 
overleg aangegeven wat de knel-
punten zijn. De gemeente stuurt 
nu een brandbrief naar de ban-
ken met de oproep om de horeca 
financieel hulp te blijven bieden 
en er wordt met ons meegedacht 
over ondersteuning”, aldus Toine 
Koch. Hij is voorzitter van Konink-
lijke Horeca Nederland, afdeling 
Steenbergen.

“Er is op dit moment voor ons als 
horeca geen perspectief. Er wordt 
nu gesproken over een periode 
van vier weken waarin de maat-
regelen van kracht zijn. Als dit 
net zoals de vorige keer zo’n 2,5 
maand wordt, dan komen bedrij-
ven zwaar in de problemen. Dan 
zijn er ook geen inkomsten in de 
decembermaand, wat voor met 
name de restaurants een belang-
rijke maand is, denk maar aan de 
kerstdiners.”

Ondersteuning 
door de gemeente

Toine Koch zegt blij te zijn met de 
houding van de gemeente Steen-
bergen. “We voelen ons door de 
gemeente gesteund. Er wordt na-
gedacht over initiatieven die aan 
die ondersteuning kunnen bijdra-
gen. Ondertussen trachten onze 
leden de kosten zo laag mogelijk 
te houden. Veel restaurants bie-
den de mogelijkheid om maaltij-
den te gaan afhalen, dat ga ik deze 
keer zelf ook doen. Niet dat dit het 
omzetverlies gaat goed maken, 
maar het is een mogelijkheid om 
wat inkomsten te krijgen”.

”Handhaving blijft 
hopelijk actief”

De horecavoorzitter zegt ook 
blij te zijn met de toezegging dat 
handhaving actief blijft om ook de 
thuissituaties te controleren. “Het 
zou een slechte zaak zijn wanneer 
mensen privé zich niet aan te re-
gels zouden houden. Dan blijft 
het gevaar voor uitbreiding van de 
besmettingen en dan krijgen we 
het virus niet onder controle”.

Toine Koch, voorzitter Horeca Steenbergen 

“Gelukkig is er een goed 
contact met gemeente 

Steenbergen”
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( door Peter Vermeulen )

STEENBERGEN – “Ik gaf het al 
eerder aan. Ik maak me als wet-
houder Economische Zaken gro-
te zorgen over het bedrijfsleven 
in onze gemeente. Vooral dan 
ook de ZZP-ers, die hebben vaak 
een kleine klantenkring. Als hun 
opdrachtgevers vanwege coro-
na bezuinigen of zelfs helemaal 
wegvallen, heeft dat voor hen 
grote gevolgen. 

Gelukkig zijn er ook lichtpuntjes. 
Zo hebben we de laatste twee 
kavels van Reinierpolder III nu in 
optie gegeven. Als dit definitief 
wordt dan bieden de betreffen-
de bedrijven werkgelegenheid 
voor minimaal 50, maar wellicht 
ook zo’n 70 medewerkers”, al-
dus wethouder Willy Knop.

“De situatie voor vooral de ZZP-
ers in onze gemeente is somber. 
Van veel bedrijven hoor ik dat 
men creatief zoekt naar mogelijk-
heden om deze crisis het hoofd te 
bieden. Wij trappen als gemeen-
te nergens op de rem om ontwik-
kelingen mogelijk te maken. Waar 
dat kan, bieden we graag onder-
steuning. We benadrukken ook 
het belang van lokaal kopen, al 
beseffen we ook dat er een balans 
moet zijn met regionale aanbie-
ders. Tijdens deze tweede gedeel-
telijke lockdown wordt de horeca 
opnieuw flink getroffen. Veel res-
taurants gaan nu over op het aan-
bieden van afhaalmaaltijden. Ik 
roep onze inwoners dan ook op 
om hen te steunen en er veel ge-
bruik van te maken. De restau-
rants mogen niet wegvallen, ook 
zij zorgen voor leefbaarheid in 
onze kernen”.

In gesprek gaan
“De winkeliers die een pand hu-
ren en door deze crisis worden ge-
troffen roep ik op om in gesprek 
te gaan met hun verhuurder. Ze 
moeten deze duidelijk maken dat 
er op lange termijn gedacht moet 
worden. Als ze wegvallen is er ook 
geen huurder meer”.

Samenwerking 
en solidariteit
“Bij de ondernemersverenigingen 
proef ik positiviteit. Ze willen sa-
menwerken en goede ideeën uit-
wisselen. Zo zie ik dat bij ‘Ons 
Steenbergen’ en ‘Hart van Dinte-
loord’. Ook met de solidariteit die 
ik bespeur tussen onze bedrijven 
ben ik super gelukkig”

Bedrijven moeten 
verder kunnen
“De coronacrisis bezorgt ons wel 
enorm veel extra werk en slokt 
veel van onze tijd op. Dat gaat ten 
koste van de reguliere werkzaam-
heden. En dat is niet goed. Bedrij-
ven moeten verder kunnen, de 
economie moet aan de gang blij-
ven. Er komt nu een halve FTE-er 
bij om onze ambtenaren te onder-
steunen”.

 

Wethouder Willy Knop: 
“Grote zorgen, vooral 
ook voor de vele ZZP-ers 
in onze gemeente”

( door Peter Vermeulen )
KRUISLAND – Secretaris Peter 
Gommeren van de Kruislandse 
KBO zet desgevraagd uiteen wat 
de invloed van corona was op de 
reeks van activiteiten die in de af-
gelopen maanden op de rol ston-
den. Maar hij geeft ook aan dat de 
Kruislandse bestuurders van KBO, 
De Zonnebloem en de Dorpsraad 
de moed niet opgeven. “Zodra het 
veilig kan starten we weer op”.

“Het begon al begin maart. We 
hadden op de dertiende van die 
maand onze algemene ledenver-
gadering gepland staan. Die heb-
ben we veiligheidshalve gecan-
celd”. En vervolgens gebeurde dat 
ook bij de dinsdag- en donder-
dagactiviteiten in Siemburg. Ook 
de ‘80-jarigen dag’, de ‘Dag van 
de Ouderen’, de Bedevaart naar 
‘de Zeg’, de Zomerreis samen met 
KBO Welberg en de Vrijwilligers-
dag in ’t Wagenhuis vielen ten 
prooi aan corona. En het inloop-
café in De Commerce, bij Zaal 
Koch en cafetaria ’t Vosje moest 
eveneens worden afgelast.

Enquête 
Eind augustus werd besloten 
om een enquête te houden on-
der de Kruislandse ouderen. Het 
merendeel van de responden-

ten gaf aan dat ze graag de activi-
teiten wilden hervatten. Dat be-
tekent nog niet dat de bingo’s in 
Siemburg worden hervat, maar 
het gaat vooralsnog om de klein-
schalige bijeenkomsten op de 
dinsdagen en donderdagen. 
Ook de modeshow wordt afge-
last, echter omdat de organisator 
hiervan zich heeft ziek gemeld. 
Of het geplande bezoek aan het 
Suiker- en Vlasserijmuseum door-
gang kan vinden is nog onduide-
lijk. Wel duidelijk is dat de geplan-
de voorstelling van De Vrolijke 
Spelers, die begin januari op het 
programma stond, niet doorgaat. 
De Steenbergse toneelclub kan 
door corona niet repeteren.

Samenspel
In Kruisland is er een automatisch 
samenspel tussen KBO, de Dorps-
raad, De Zonnebloem en Welzijn 
Kruisland. “Bestuurlijk gaat dit 
vanzelf, want zowel Peter Gom-
meren (KBO), als Arthur Oomen 
(De Zonnebloem), Jean-Marie 
Buijs (Dorpsraad) en Christianne 
Tholhuijsen (Welzijn Kruisland) 
zijn actief in dezelfde besturen. 
“En we werken ook voor dezelfde 
doelgroep”, zo licht Peter Gomme-
ren toe.

‘Huiskamerproject’

Hij geeft aan dat het ‘Huiskamer-
project’ –  zoals het initiatief dat op 
stapel stond voorlopig wordt ge-
noemd – nog zeker door zal gaan. 
“Dit is een dagbesteding ‘light’. 
Daarbij komt nog heel wat kijken, 
maar we willen al wel in januari 
van start gaan. We kunnen dan ge-
bruik maken van de vrijgekomen 
ruimte in Siemburg, waar eerst de 

kleuteropvang zat. We gaan ge-
woon eenvoudig starten en hopen 
dit samen met kinderopvangor-
ganisatie Zo te doen. Er is al het 
nodige afgestemd en we hebben 
medewerking toegezegd gekregen 
van de gemeente Steenbergen en 
van Thuiszorg West-Brabant. We 
starten ‘low profile’ en breiden dit 
vervolgens nog wel uit. Overigens 

kunnen we hier zeker nog vrijwil-
ligers bij gebruiken. Vandaar dat 
ik graag een oproep doe aan wie 
dit wil ondersteunen om zich aan 
te melden. Dat kan bij een van de 
genoemde bestuurders”.

In de wachtkamer
De bestuurders van KBO, Dorps-
raad, De Zonnembloem en Wel-
zijn Kruisland laten zich door co-
rona niet uit het veld slaan. Ze blij-
ven actief voor de Kruislandse ou-
deren. Ook al staan initiatieven in 
de wachtkamer, zodra de situatie 
veilig is komen ze eruit. “Je merkt 
dat de behoefte bij de ouderen er 
zeker is. Maar er is ook best angst 
voor besmetting”.

Duo-fiets beschikbaar
Hij noemt nog iets dat in de wacht-
kamer staat: “We hebben de be-
schikking over een duo-fiets, met 
trapondersteuning. Die is eind vo-
rig jaar al aangeschaft. Maar door 
corona staat deze nog steeds aan 
de acculader. Toch kan deze nu 
al worden gebruikt hoor. Bijvoor-
beeld een dochter of zoon die met 
vader of moeder wil gaan fietsen. 
Ze kunnen er nu al gebruik van 
maken. Wie dat wil kan contact 
met mij opnemen”. Dat kan per-
soonlijk of via het mailadres: gom-
meren.p@outlook.com

Peter Gommeren: “Veel activiteiten gecanceld, 
maar zodra het veilig kan starten we weer op”
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( door Peter Vermeulen )

STEENBERGEN – De carnavals-
verenigingen  in de gemeente 
Steenbergen hebben gezamen-
lijk en in overleg met het loka-
le bestuur besloten om de gro-
te optochten in de kernen on-
der voorbehoud geen doorgang 
te laten vinden. Aan Dennis Ver-
meulen – Prins Strienius V tijdens 
de carnaval – de vraag hoe de 
Stichting Karnaval Steenbergen 
denkt over andere carnavalsac-
tiviteiten.

“Hoe vervelend we dit ook vin-
den en hoezeer we dit zullen mis-
sen: de bals zoals bijvoorbeeld het 
Snorrebal en het Snorrekesbal zul-
len komende carnaval niet wor-
den gehouden. Dat kan ook niet, 
de risico’s op besmetting door het 
coronavirus zijn dan echt te groot. 
Ook het beeld van volle kroegen 
zal er zeker niet zijn. Wel willen we 
inzetten op activiteiten voor kin-

deren. Hierbij zijn slechts kleine 
beperkingen en dit biedt dus mo-
gelijkheden”, reageert Dennis Ver-
meulen. 

Digitaal
“De tijd zal leren hoe het virus 
zich ontwikkelt. Het blijft allemaal 
onzeker waar het naar toegaat. Wij 
voelen ons als stichting zeker ver-
antwoordelijk. Daar waar geen af-
stand kan worden gehouden en 
we geen veiligheid kunnen waar-
borgen zullen geen activiteiten 
door ons op stapel worden gezet. 
We kijken voor de volwassenen 
wel of we digitaal zaken kunnen 
organiseren. Dit willen we in sa-
menwerking met de SLOS doen. 
Dat geldt ook voor onze collega 
carnavalsverenigingen. Er is ook 
met hen een goede samenwer-
king”.

Elf-Elf-viering
Het begint al met de elf-elf-vie-
ring. “Wij zullen ook die digitaal 
doen. Alles moet nog exact wor-

den afgestemd en vastgelegd, 
maar de verwachting is dat we het 
motto rond de klok van 19:00 uur 
bekend maken”.

Geen optochten, tenzij . . . 
“En we maakten het al eerder be-
kend: dit keer geen optochten, 
tenzij de ontwikkelingen rond co-
rona heel voorspoedig gaan. Dan 
kunnen we kijken wat nog wel 

mogelijk is. Voor de grote wagens 
geldt dat die er vast niet zullen 
zijn. De meeste bouwclubs rich-
ten zich nu op 2022”. 

Zorgvuldig
“Voor ons geldt dat we extra voor-
zichtig zijn en we ons goed aan de 
richtlijnen willen houden. Zo zijn 
er afgelopen zaterdag al filmop-
names gemaakt. Omdat onze hof-

houding uit vijf personen bestaat 
en er nu een ‘maximaal 4 perso-
nen richtlijn’ is, hebben we dit 
zelfs gesplitst gedaan. En zo wil-
len we dit ook de komende perio-
de zorgvuldig doen.

En ja, we balen hier beslist van. 
Het is heel erg jammer. Maar de 
volksgezondheid is het aller be-
langrijkste”.

Dennis Vermeulen: 
“Vooral inzetten op 

carnavalsactiviteiten 
voor de kinderen”

Foto: De burrieborrel is een gelegenheid waarop - inmiddels traditioneel - de diverse hofhoudingen van de 
verschillende kernen bijeenkomen. Bij de komende carnavalsviering zal dat helaas niet het geval zijn. Op de 
foto achter het vaandel Prins Strienius V.
Foto: Niek Perdaems © 2020 

( door Peter Vermeulen )

STEENBERGEN – Tijdens de vorige 
golf kwam Christ Antonissen nog 
ongewild in het nieuws. Hij gaf 
een optreden voor de bewoners 
van de woonlocatie van SDW ‘Aan 
de Zuidwal’. “Dat was echt fantas-
tisch. De bewoners waren al ander-
halve maand niet buiten geweest. 
Ze genoten. Helaas deed dat ook 

het toegestroomde publiek buiten 
de omheining. Dat hield volgens 
de BOA’s niet voldoende afstand 
van elkaar. Zelf had ik het gevoel 
dat dit nogal meeviel”.

De buitendienst voorman bij ge-
meente Steenbergen vindt beslist 
dat alle regels moeten worden na-
geleefd. “Die zijn terecht. Ze moe-
ten besmettingen voorkomen. 

Overigens zal straks een vaccin 
voor een oplossing zorgen. Ik ben 
er van overtuigd dat het ontwikke-
len daarvan gaat lukken”.

Houd je aan de regels!
“Een gevaar is wel dat er wellicht 
heel wat mensen zijn die het virus 
meedragen maar er zelf geen erg 
in hebben omdat ze niet echt ziek 
worden. Dus ook daarom zeg ik: 
houd je aan de regels, dat is even-
tjes het beste”.
Christ Antonissen vindt dat het 
voor de jeugd wel heel lastig is. 
“Ik heb zelf een dochter van twin-
tig. Die jongeren hebben er veel 
moeite mee om de richtlijnen op 

te volgen. Wat wil je, ze hebben al 
een half jaar niks mogen doen, dat 

kan toch eigenlijk niet”.

Alles afgelast
Voor zijn optredens als Dj en zan-
ger heeft Christ Antonissen de 
gevolgen van corona al behoor-
lijk ervaren. “Ik had een kei-volle 
agenda. Maar moest alles afzeg-
gen. Dat betekende soms mensen 
met tranen aan de telefoon. Wat 
wil je als je trouwen wilt en het 
gaat niet door”. Hij vindt het ove-
rigens nog het ergste voor de eve-
nementenbranche. “Die ligt volle-
dig stil. Bedrijven die totaal geen 
omzet meer hebben. Het is echt 
hopen dat er snel een tegenmid-
del komt”.

Zanger Dj Christ Antonissen: 
“Laten we hopen dat 

er snel een vaccin komt”

( door Peter Vermeulen )

DE HEEN – Voorzitter Piet de Jong 
van De Stelle bereikte op 13 juli de 
65-jarige leeftijd. “We hadden een 
leuk feest gepland. Vanzelfspre-
kend hier in de Stelle met familie 
en vrienden. Nou dat ging natuur-
lijk niet door. Heel jammer, maar 
geen nood hoor. Wat in het vat zit 
verzuurd immers niet en van uit-
stel komt zeker geen afstel”.

“Volgend jaar in december zijn 
mijn vrouw Riet en ik veertig jaar 

getrouwd. Dan willen we zeker 
ook een feest geven. En ik ver-
wacht dat dan de corona wel be-
dwongen is. We zullen dan vast al 
zijn ingeënt”.

Alles ligt nu stil
In De Stelle ligt alles stil. “Ook dat 
is jammer. We hadden de ruimte 
hier coronaproof ingericht. Je ziet 
het, alles keurig op afstand van el-
kaar. Het is vooral beroerd voor 
onze gebruikers. De biljarters en 
deelnemers aan de gym zitten nu 

thuis en wachten met smart tot we 
weer open gaan. Voor onze Stel-
le valt de schade nog wel mee. We 
werken hier namelijk met 30 vrij-
willigers – tijdens carnaval zelfs 
met dik vijftig – en die werken be-
langeloos. Alleen de accountant 
kost ons geld”.

Ergernis
Piet de Jong wil nog wel een erger-
nis kwijt: “Ik walg gewoon van die 
actiegroepen die blijven ontken-
nen dat er een virus is. Ze mogen 
wat mij betreft strontziek worden. 

En ze moeten eens beseffen dat 
er zelfs hulpverleners aan corona 
zijn overleden. 

Hoe kan je dit virus nu ontken-
nen, terwijl heel de wereld er on-
der lijdt?”.

Piet de Jong: “Geen afstel door uitstel”
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( door Peter Vermeulen )

STEENBERGEN – Dat alle eve-
nementen die gepland ston-
den geen doorgang kunnen vin-
den vindt ook wethouder Wilma 
Baartmans triest. “Een groot ge-
mis voor alle inwoners van onze 
gemeente. Want dit zijn toch 
belangrijke contactmomenten. 
Geen kermissen bijvoorbeeld, 
geen IJsfestijn, geen Kerstmarkt 
in de Gummarus en geen Hallo-
ween-drive in-bioscoop op de 
Helberg. Voorbeelden van eve-
nementen waarin organisatoren 
hun hart en ziel leggen en zoveel 
tijd in steken. Dit is zo jammer”.

“Ik hoop echt dat we er met zijn 

allen de moed in kunnen houden. 
We gaan de donkere dagen in, die 
vaak somber zijn. Dan zijn leuke 
evenementen een goede opsteker. 
Ik heb nu helaas een lijst vol eve-
nementen die allemaal op rood 
staan”.

”Wellicht een 
kleine ijsbaan”

De wethouder vertelt dat er nu 
naarstig gezocht wordt naar een 
activiteit die horeca en winkeliers 
wat kan ondersteunen. “Bekeken 
wordt of we naar Steenbergen op 
de Markt en in Dinteloord bij de 
haven een kleine ijsbaan kunnen 
krijgen die er in december en ja-
nuari wellicht zou kunnen staan. 
Deze ijsbaantjes zijn bedoeld voor 

kinderen tot 13 jaar. Die lopen 
geen echt risico op besmetting 
en zo’n activiteit zou welkom zijn. 
Maar ik moet benadrukken dat 
het vooralsnog om een verken-
ning gaat. Het moet mogelijk en 
betaalbaar zijn. In elk geval zoe-
ken we naar zaken die goed zijn 
voor de kernen van onze gemeen-
ten, zaken ook waar mensen blij 
van worden”.
Wilma Baartmans doet ook een 
oproep: “Laten we in deze sombe-
re tijd vooral lief zijn voor elkaar”.

Foto: Op het moment dat we haar 
belden voor een reactie maakte 
Wilma Baartmans met echtgenoot 
Peter een boswandeling. “We zien 
hier een prachtige rode padden-
stoel met witte stippen. Daar word 
ik dan toch een beetje blij van”.

Wethouder Wilma Baartmans: 
“We moeten de moed erin houden. 

Laten we vooral lief zijn voor elkaar”

( door Peter Vermeulen )
NIEUW-VOSSEMEER – Willem-Jan 
van Loenhout woont met zijn 
91-jarige moeder. Voor haar heeft 
hij vanwege corona de meeste 
schrik. Wanneer zij een corona-
besmetting zou krijgen vreest hij 
voor haar leven. “Ikzelf werk in de 
logistiek op de vliegbasis Woens-
drecht. Hier zijn enorm veel voor-
zorgsmaatregelen. Niet alleen al-

lerlei ontsmettingsmiddelen, maar 
bijvoorbeeld ook de halvering van 
de ploeggrootte”.

 “En er is een goed en duidelijk be-
leid. Zodra iemand verkouden is 
moet hij of zij naar huis en er volgt 
een test. Pas als alles weer goed is 
kan de betreffende collega weer 
aan de slag”.
Willem-Jan van Loenhout vindt 

dat iedereen de richtlijnen goed 
moet opvolgen. En daarbij hoort 
ook het dragen van een mond-
kapje in publieke gelegenheden. 
“Dit is een ongekende pandemie. 
Gelukkig hebben we goede medi-
sche zorg en goede huisvesting. 
Dat is in veel andere landen een 
stuk minder”.

Advies
Hij heeft een duidelijk advies: 
“Neem preventieve maatregelen. 
Doe het maximale en neem dit 
alles heel serieus”. En neemt af-
scheid met: “Zie gezond te blij-
ven”.

Willem-Jan van Loenhout: 
“Ik heb de grootste zorgen 
over mijn 91-jarige moeder”

“Geen angst maar wel 
heel goed nadenken”

( door Peter Vermeulen )
HEENSE MOLEN – Astrid Kouwen-
berg spreken we aan bij haar wo-
ning op de Heense Molen. Ze geeft 
aan dat corona haar geen angst 
aanjaagt maar dat ze zich heel be-
wust is dat de maatregelen goed 
moeten worden opgevolgd om een 
besmetting te voorkomen.

“Ik kan gelukkig blijven werken. 
Dat gebeurt op een zaadverede-
lingsbedrijf waar de anderhalve 
meter-regel zoveel mogelijk wordt 
nageleefd. Dat kan in de meeste 
gevallen ook, er wordt in een kas 
gewerkt. En zo nodig draag ik een 
mondkapje. Dat doe ik overigens 
overal waar ik naar toe ga en waar 
dat nu aangegeven is. Ik vind dat 
we ons goed aan de regels moeten houden en steeds goed nadenken 
over waarom dat noodzakelijk is”.     Foto: Astrid Kouwenberg

( door Peter Vermeulen )
NIEUW-VOSSEMEER – Adrie van 
Aart-Beens merkt de beperkin-
gen die corona geeft. “Ik ben voor 
mezelf niet bang. Maar voor mijn 
echtgenoot Suus beslist wel. Hij 
loopt veel risico voor zijn gezond-
heid en heeft zelf ook angst voor 
besmetting. Hij komt ook bijna 
niet buiten”.

“Ikzelf kom ook veel minder dan 
voorheen buiten ons huis. Wel om 
boodschappen te doen. In de win-
kels draag ik nu een mondmasker. 
En verder is het heel goed uitkij-
ken geblazen. Maar ja, we moeten 
er nu eenmaal mee leven. Ik hoop 
dat het snel over gaat, maar vrees 

dat we er nog lang niet vanaf zijn”.  
Adrie van Aart-Beens doet haar 
mondkapje op en gaat na het ma-
ken van de foto haar boodschap-
pen doen bij de Vosmeerse Spar.

Foto: Adrie van Aart-Beens

“Corona heeft veel impact en 
werkt vooral voor de 

risicogroep heel beperkend”
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(Door Dasja Abresch)

STEENBERGEN – ‘Berichten van 
de frontlinie’. Herinnert u zich dit 
tv-programma tijdens de eerste 
corona-golf nog? Dagelijks na-
men de zorgverleners in de Covid 
19-sector de kijkers even mee in 
hun wereld. Een indrukwekkend 
en soms emotioneel inkijkje in de 
wereld van artsen en verpleeg-
kundigen. Het programma stopte 
toen de IC’s leegliepen en de zorg 
terug kon keren naar het nieuwe 
normaal. De zorg voor corona-pa-
tiënten stopte uiteraard niet. Die 
ging, zij het veel minder zichtbaar, 
onverminderd door. Zoals bijvoor-
beeld door het virale team van 
Thuiszorg West-Brabant (TWB). 

Vanuit de gemeente Steenbergen 
maken Kelly Antheunisse, Juani-
ta Huijps en Sander Goorhuis deel 
uit van het virale team van TWB. 
Naast hun reguliere werkzaamhe-
den als wijkverpleegkundigen ver-
lenen zij specialistische zorg aan 
corona-patiënten en aan mensen 
die het virus mogelijk onder de le-
den hebben. Ook neemt het drie-
tal thuis testen af bij mensen die 

niet naar de teststraat kunnen. 
Het virale team bestrijkt het hele 
werkgebied van TWB. “Ons werk 
bestaat voor 50% uit Covid-zorg 
en dat wordt gestaag meer,” ver-
telt Kelly Antheunisse. “Aan onze 
preventieve taken komen we al 
maanden amper meer toe. Als 
viraal team staan we dag en nacht 
klaar. Dat is ook nodig want men-
sen kunnen snel verslechteren. 
We hebben het zien gebeuren 
dat iemand het ene uur nog rela-
tief milde klachten had en een uur 
later met de ambulance naar het 
ziekenhuis moest vanwege ernsti-
ge benauwdheid. Het is een on-
voorspelbare ziekte.”

In de vijfde versnelling
Deelname aan het team is, voor-
alsnog, een vrijwillige keuze al was 
het voor het Steenbergse trio eer-
der een vanzelfsprekendheid. Jua-
nita Huijps: “Het hoort erbij; hier 
heb je als verpleegkundige een 
eed voor afgelegd.� Dat wil niet 
zeggen dat het daardoor makkelij-
ker is. ”We werken voortdurend in 
de vijfde versnelling,” aldus San-
der Goorhuis. ”Zeker nu de zie-

kenhuizen zo snel mogelijk ruim-
te moeten maken voor nieuwe co-
ronapatiënten. De druk is hoog en 
het werken in beschermende pak-
ken is niet comfortabel.” “En min-
der persoonlijk,” vult Antheunis-
se aan. “Thuiszorg gaat ook om 
tijd en aandacht hebben voor de 
mensen en dat is nu een stuk min-
der. Toch is en blijft het bijzonder 
werk. We komen bij mensen op 
het meest kwetsbare moment van 
hun leven.” 

De opgedane ervaringen gaan 
zelfs de meest ervaren verpleeg-
kundigen niet in de koude kleren 
zitten. “Als collega’s praten we veel 
over wat het met je doet. Dat heb 
je wel nodig. Het scheelt enorm 
dat onze werkgever echt ziet wat 
wij doen en de waardering ervoor 
laat blijken. Dat voelt goed.“

Middenin het leven
Met het aanzwellen van de twee-
de golf bemerkten de drie colle-
ga’s dat het sentiment in de sa-
menleving veranderd was ten 
opzichte van de eerste periode. 
“Kelly Antheunisse: Er wordt ten 
onrechte aangenomen dat de ou-

deren die door het virus getroffen 
worden, toch al tot de zwakkeren 
behoren. Mensen die aan het ein-
de van hun leven zijn. Dat erva-
ren wij echt heel anders. We zien 
mensen die de ene week nog op 
de tennisbaan staan en de volgen-
de week doodziek zijn. Stel je voor 
dat je de echtgenote of een kind 
bent van die man die nog zo mid-
denin het leven stond en nu in-
eens in een ziekenhuisbed vecht 
voor zijn leven. En dat je daar dan 
niet bij mag zijn. Dan hoef je echt 
niet aan te komen met de opmer-
king dat iemand ‘toch een mooi 
leven heeft gehad’.”

Behoorlijk boos
Dat de maatschappelijke onvrede 
zich uit in het minder of niet na-
leven van de corona-regels wil er 
bij de verpleegkundigen niet in. 
“Ik kan behoorlijk boos worden 
wanneer ik in de supermarkt met 
moeite twee mensen moet omzei-
len die zonder mondkapje lekker 
uitgebreid staan te kletsen,” geeft 
Juanita Huijps woorden aan de er-
gernis. “Ook als ik lees dat ‘feesten 
weer moeten kunnen’ gaan mijn 
nekharen overeind staan. Wij zien 
van dichtbij wat corona met men-
sen en hun naasten doet. Wij wer-
ken ons te pletter en wanneer een 
ander daar dan de schouders voor 
ophaalt, dan irriteert mij dat.” 

Afscheid nemen
Een irritatie die voortvloeit uit de 

dagelijkse confrontatie met schrij-
nende situaties. “Angst en een-
zaamheid zijn wel koploper op 
dit moment. Met name wanneer 
iemand opgenomen moet wor-
den en de partner blijft achter. Er 
mag niemand mee met de opna-
me en dat is psychisch zwaar voor 
mensen die al tientallen jaren sa-
men zijn. Wanneer je een oude-
re mevrouw afscheid ziet nemen 
van haar man terwijl zij niet weet 
of ze hem nog terug zal zien, dan 
doet je dat wat. Ik heb in mijn re-
guliere route als wijkverpleegkun-
dige een dame die begin dit jaar 
haar man heeft verloren. Familie 
en buren komen niet vanwege de 
corona. Sociale activiteiten liggen 
stil. Dan zie je pas wat eenzaam-
heid doet met iemand. Het is hart-
verscheurend.”

Beperkt in vrijheden
Sander Goorhuis hoopt samen 
met zijn collega’s dat heel Neder-
land verantwoordelijkheid neemt 
en een stapje bij zet. “Laten we 
eerlijk zijn. We zitten niet in oor-
log. We hebben eten, een dak bo-
ven ons hoofd en een warm bed. 
Het enige waar we echt last van 
hebben, is dat we beperkt wor-
den in onze vrijheden. Ik vind het 
oprecht erg dat sommige secto-
ren economisch hard getroffen 
worden, maar wanneer we het als 
zorg straks niet meer kunnen bol-
werken dan krijgen we als volledi-
ge samenleving veel grotere pro-
blemen.”

Corona-team Thuiszorg West-Brabant nog altijd in de frontlinie

“Angst en eenzaamheid zijn 
op dit moment koploper”

Foto: Kelly Antheunisse, Sander Goorhuis en Juanita Huijps-van Meer  zijn drie Steenbergse wijkver-
pleegkundigen die deel uitmaken van het virale team van TWB. De afgelopen weken zien zij het aantal 
corona-besmettingen met de dag stijgen.      Foto: Dasja Abresch © Steenbergse Courant

Foto: Wijkverpleegkundige Kelly Antheunisse neemt de coronatest af bij de 
heer Luijks voor wie het niet mogelijk was om naar de teststraat te gaan.

( door Peter Vermeulen )
WELBERG – “Onze dochter Albina 
is huisarts. Die waarschuwt mijn 
echtgenote Joke en mij regelmatig: 
blijf opletten. Het is serieus oppas-
sen geblazen!”. Ook onze schoon-
zoon Ed beaamt dat. Hij werkt op 
de Intensive Care van het universi-
teitsziekenhuis in Maastricht. “Tij-
dens de eerste golf belde hij. ‘We 

hebben hier 32 mensen op de IC. 
Die gaan allemaal dood”.

“Dat is toch vreselijk. En het doet 
beseffen hoe ernstig corona is. 
Dat is de reden dat wij heel voor-
zichtig zijn. We dragen mondkap-
jes, gebruiken ontsmettingsmid-
delen. Ik heb die ook in de auto. 

Voor elke hondencursus die ik 

geef, zorg ik voor goede ontsmet-
ting”.

‘Doe toch voorzichtig’
“Wat ik nu ga zeggen klinkt als 
‘ouwelullenpraat’. Maar als je naar 
die feestende mensen op televi-
sie kijkt dan heb ik geen begrip. 
Dan denk ik: doe toch voorzichtig. 
Wat als ze een van hun ouders of 
grootouders besmetten?”.
“Wijzelf zijn fanatieke bridgers. 
Maar we kaarten nu niet. Bridgers 
zijn vaak een wat oudere groep. 
En die is nu eenmaal extra gevoe-
lig. De gevolgen van besmetting 
zijn vaak enorm”.

Jaap Dansen: “Het is echt 
serieus oppassen geblazen”
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(Door Dasja Abresch)

STEENBERGEN –Sinds het begin 
van de tweede coronagolf, ont-
vangt burgemeester Ruud van den 
Belt de wekelijkse coronacijfers 
van het RIVM met een steeds die-
per wordende frons: “De afgelopen 
zeven dagen zijn er meer dan hon-
derd mensen positief getest in de 
gemeente Steenbergen. Op 1 okto-
ber stond het totaal nog op 160. 
Nu is dat aantal ruim verdubbeld. 
In drie weken tijd! Ik vraag me dan 
af hoe het kan dat er nog mensen 
zijn die zich geen zorgen maken. 
Toch merk ik dat voor een deel van 
de samenleving dat gevoel van ur-
gentie ontbreekt.” Het is volgens 
de burgemeester de hoogste tijd 
dat de samenleving haar prioritei-
ten weer op orde krijgt. 

”We kunnen het over heel veel 
dingen oneens zijn, maar één ding 
hebben we gemeen: We zijn alle-
maal tegen corona,” concludeert 
Van den Belt. ”Denk na over wat 
je zelf kunt doen om het virus te-
rug te dringen in plaats van de dis-
cussie op te zoeken over de regels 
of in je eigen bubbel van gelijk te 
blijven hangen. De maatregelen 
zijn niet het doel, maar het mid-
del waarmee we corona bestrij-
den. Dus houd je eraan. Dat geldt 
voor de jongeren die willen fees-
ten, maar ook voor ouderen die  
er verstandig aan doen om meer 
thuis te blijven en minder mensen 
te zien. Alleen op die manier krij-
gen we het virus er samen onder.”

Karakter tonen
“Door de eerste golf werden we 
compleet overvallen,” vervolgt 
van den Belt. “We namen aller-
lei besluiten terwijl we nog maar 
de helft van de kennis hadden. 
Er ging een schokreactie door de 
samenleving van waaruit hele 
mooie initiatieven ontstonden. Ik 
was diep onder de indruk van die 
solidariteit.”
De burgervader ziet dat de reactie 
op de tweede golf duidelijk ander 
is: “Dit overkomt ons niet, maar 
hebben we aan zien komen. Coro-
na is inmiddels onderdeel van ons 
leven geworden en we lijken de 

noodzaak om er iets aan te doen 
minder te voelen. Terwijl het er 
juist nu op aankomt om karakter 
te tonen. Kunnen we dit met el-
kaar? Ik denk het wel. Zolang we 
ons maar realiseren dat we samen 
strijden tegen één vijand: coro-
na. We moeten de focus niet leg-
gen op wetenschappers of op de 
politiek, maar op de bestrijding 
van het virus. Laten we geen zin-
loze energie steken in overal te-
veel over na te denken. Bedenk: 
Wat kan ik bijdragen om het virus 
terug te dringen? Als we dat met 
elkaar doen, dan komen we ook 
deze periode weer door.”

Oog voor hebben
Gelijktijdig met de nieuwe co-
ronapiek, diende ook de herfst 
zich aan. De zon laat zich min-
der zien, de kleur verdwijnt uit de 
natuur en de dagen worden kor-
ter. Een tijd waarin het leven on-
der normale omstandigheden al 
wat zwaarder is. “Daar komt bo-
venop dat het voor veel mensen 
een enorm onzekere periode is,” 
schetst de burgemeester. “Gaat 

mijn bedrijf het redden? Heb ik 
straks nog een baan? Die men-
sen moeten we steunen. Dat geldt 
ook voor hen die al maanden 
thuis zitten omdat zij een zwak-
ke gezondheid hebben. We zien ze 
niet, maar we moeten er wel oog 
voor hebben. In deze speciale edi-
tie staat het verhaal van Debby 
Adriaansen, een jonge, zwange-
re moeder met taaislijmziekte. Als 
je dat verhaal echt tot je door laat 
dringen, dan besef je wel waarom 
we dit met elkaar moeten doen.” 

Het hakt erin
In de eigen thuissituatie kan echt-
genoot Ruud al evenmin om Co-
vid-19 heen. “Gisteren is Angela 
voor de eerste keer sinds de eer-
ste golf weer aangetreden op de 
Covid-afdeling. Ze zag er tegen-
op om weer uren aan een stuk in 
dat hete pak te staan. Tien kilo-
meter legt ze tijdens een dienst af, 
met amper een pauze tussendoor. 
Het zijn de zorg en spanning die 
het moeilijk maken. Corona is zo 
onvoorspelbaar. Het ene moment 
staat Angela aan het bed van een 

patiënt die het ergste gehad lijkt 
te hebben en tien minuten later 
gaan alles toeters en bellen af en 
raakt ze die persoon kwijt. Dan 
voelt zij zich verantwoordelijk, net 
als ik mij verantwoordelijk voel 
voor de twaalf doden die we in de 
gemeente Steenbergen te betreu-
ren hebben. Het hakt erin.”
Van den Belt benadrukt dat het 
coronavirus de volledige gezond-
heidszorg treft. “Dat Angela en 
haar collega’s ingezet worden op 
de Covid-afdelingen, betekent 
dat hun normale werkzaamheden 
deels niet uitgevoerd kunnen wor-
den. Er zijn simpelweg niet ge-
noeg verpleegkundigen. Door co-
rona worden ook heel veel ande-
re mensen die zorg nodig hebben 
getroffen. Wiens mogelijk levens-
reddende operaties of behande-
lingen uitgesteld worden omdat 
het ziekenhuis vol ligt. Daarom is 
het zo belangrijk om in te zetten 
op die gezamenlijke solidariteit.” 

Indrukwekkend 
Terugkijkend op die afgelopen 
maanden kan de burgervader 

zonder nadenken de meeste in-
drukwekkend gebeurtenissen be-
noemen: ”Het telefoontje met de 
eerste coronapatiënt in Steenber-
gen die mij uitlegde wat zij voelde 
en wat haar angst was. Maar ook 
het bericht dat restauranthou-
der Jack Bosters uit Nieuw-Vos-
semeer, die aan het begin van de 
crisis al soep bracht naar ouderen, 
zelf zwaar getroffen werd door het 
virus. En het contact met de fami-
lie van Adrie Hommel. Hij heeft 
de twijfelachtige eer om Neder-
lands recordhouder te zijn als co-
ronapatiënt die het langst op de 
IC lag. Voor zijn familie was dat 
een enorm onzekere en slopende 
tijd. Van de week bezocht ik hem 
thuis en dat was een bijzonder 
moment.” 

Wie niet luisteren wil, 
moet voelen
Als burgemeester is hij ook de 
eerst verantwoordelijke voor 
openbare orde en veiligheid. ,,We 
hebben het toezicht meteen op-
geschaald bij de eerste golf en 
handhaven waar nodig, maar dat 
mag nooit een doel op zich zijn.”
Met pijn in zijn hart heeft hij ge-
zien dat vrijwel alle evenemen-
ten in onze normaal zo actieve 
gemeenschap moesten worden 
afgelast. “We zijn voortdurend in 
gesprek met tal van organisaties 
want we willen dat er zoveel mo-
gelijk activiteiten door kunnen 
gaan, maar het gaat bijna niet. 
Neem nu Halloween op de Hel-
berg. De organisatie had zo goed 
nagedacht over een coronaproof 
evenement. Ze maakten zelf een 
film en organiseerden een dri-
ve-in bioscoop. Onder de huidi-
ge maatregelen kan ook dit echter 
niet doorgaan. Dat doet zeer. Ook 
voor mij persoonlijk, want ik had 
een bijrolletje in die film en had 
de plank al vrijgemaakt voor de 
Oscar,” besluit Van den Belt met 
een dikke knipoog, maar ook in 
het volle besef dat we er alles aan 
moeten doen om te voorkomen 
dat nog verdergaande maatrege-
len noodzakelijk zijn.

Burgemeester Ruud van den Belt gelooft in de kracht van onze samenleving

”Bedenk: Wat kan ík doen om het virus terug te dringen?”

Er zijn nog veel dingen die je nog wel kunt doen!
• Ga lekker buiten wandelen in kleine groepjes.
• Bel je naasten eens wat vaker
• Verzin leuke digitale bijeenkomsten met  vrienden of familie
• Maak schoon schip in je huis
• Pak die oude hobby weer eens op, misschien ben jij wel een heuse kok, kunstenaar of musicus, deel het resultaat van jouw creativiteit online met je omgeving.

Speciaal voor kinderen
• Spot de mooiste paddenstoelen in het bos.
• Heel de gemeente Steenbergen bakt! Maak thuis de mooiste creaties.
• Kamperen in eigen huis. Tover een heuse kampeerplek tevoorschijn.
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Sterke toename in aantal 
lokale besmettingen
Sinds de uitbraak van de corona-pandemie zijn er in onze gemeente, volgens 
de officiële cijfers t/m 22 oktober, 402 mensen besmet (geweest) met het Co-
vid-19 virus. Op 1 oktober stond de “teller” nog op 160. In de periode van 14 
t/m 21 oktober deed zich de sterkste toename voor, met 117 nieuwe gevallen. 
Tijdens de eerste golf vielen er, mede als gevolg van corona, 12 geregistreerde 
overlijdens te betreuren. 

Besmettingsgevallen 
per kern:

Steenbergen 190
Dinteloord 123
Nieuw-Vossemeer  35
Kruisland 33
Welberg 14
De Heen    7

Verdeling van het aantal 
besmettingsgevallen 
per leeftijdscategorie:

0-6 jaar:   0
7-12 jaar:   3
13-18 jaar: 24
19-29 jaar: 62
30-39 jaar: 39
40-49 jaar: 59
50-59 jaar: 73
60-69 jaar: 47
70-79 jaar: 42
80 jaar en ouder: 53


